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 Kuntaan on saapunut yhteydenotto 13.2.2024 Rautjärven Asemanseudun 

pururadan kunnostamisesta. Tekninen johtaja kertoi toteutettavista 
kunnostuksista ja että asian tiimoilta on oltu yhteydessä yhteydenottajaan.  

 
 Mirja Vaittinen kysyi kunnantalon sähköautojen pikalatausaseman 

tilanteesta. Mirja tiedusteli myös Simpeleen torialueen kunnostusten 
aikataulua ja torikahvion sähköjen riittävyyttä kesän torikaudella. Tekninen 
johtaja kertoi, että latausasema on saatu kuntoon, torin kunnostukset on 
suunnitelmissa ajoittaa pääosin torikauden jälkeen ja torikahvion sähköjen 
riittävyyttä selvitetään.  

 
 Mirja Vaittinen kertoi saamastaan palautteesta liittyen vuosityötarjousten 

mukaisten konetöiden tilaamiseen. Myös Teemu Europaeukseen on oltu 
yhteydessä asiaan liittyen. Tekninen johtaja selvitti perusteita töiden 
tilaamiselle. Sovittiin, että tekninen johtaja laatii selvityksen konetöiden 
tilaamisen perusteista, joka toimitetaan konetyötarjouksen jättäneille 
tarjoajille. 

 
 Mirja Vaittinen kysyi epäsiistien kiinteistöjen ulkoalueiden tilanteesta 

Simpeleellä ja Laikossa. Rakennustarkastaja selvitti asiaa ja kertoi, että 
asiat ovat käsittelyssä liikelaitos- ja lupajohtokunnassa.  

 
 Päivi Sivenius kertoi, että kevyen liikenteen väylät ovat paikka paikoin 

huonossa kunnossa ja liukkaat. Hiekoitusta ja hiekoitusmateriaalin käyttöä 
voisi lisätä.  
 
Mikkö Kyröläinen toivoi selvitystä kunnan omistuksessa olevien 
kiinteistöjen kustannuksista. Tekninen johtaja kertoi, että kustannukset 
selvitetään kiinteistöpoliittisen ohjelman päivityksen yhteydessä tänä 
vuonna.  

 
 Veeti Torkkeli poistui tämän asian käsittelyn aikana klo 16.34.  
  

 
 
 

    
 

    
 

  
 


